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Dana 26.12.2024. god. u 12h počela je XXIV. sjednica Savjeta za ekonomski razvoj Opštine 

Bijelo Polje. Ova sjednica je ujedno bila i Konstitutivna sjednica obzirom da je predsjednik 

Opštine Rješenjem o obrazovanju Savjeta za ekonomski razvoj Opštine Bijelo Polje od 

29.11.2024.godine imenovao novi sastav Savjeta. Predložene tačke dnevnog reda na sjednici su 

bile:  

1. Imenovanje novog sastava Savjeta za ekonomski razvoj Opštine Bijelo Polje; 

2. Razmatranje nacrta Odluke o Budžetu Opštine Bijelo Polje za 2025. godinu; 

3. Razmatranje nacrta Programa uređenja prostora Opštine Bijelo Polje za 2025. godinu; 

4. Pijedlog izmjena cijena usluga peduzeća DOO Komunalno Lim i DOO Vodovod Bistrica 

Bijelo Polje za 2025. godinu; 

5. Prezentacija Analize strukture i aktivnosti poslovnih subjekata registrovanih na teritoriji 

Opštine Bijelo Polje i Anketa privrednih subjekata za 2024. godinu; 

6. Razmatranje Izmjena i dopuna Plana kapitalnih investicija za period 2024-2026. godinu; 

7. Ostale teme. 

Petar Smolović: Pozdravio prisutne. Otvorio XXIV. sjednicu Savjeta za ekonomski razvoj. 

Pitao da li se članovi slažu sa predloženim dnevnim redom. Dnevni red prihvaćen. Poslovnikom 

o radu Savjeta predviđeno je da Konstitutivnom sjednicom predsjedava predsjednik Opštine. 

Predložio da u narednom periodu Hasan Ramović bude predsjednik Savjeta. Pitao da li su 

prisutni članovi saglasni sa prijedlogom. Prijedlog jednosglasno prihvaćen.  

 Prešao na prvu tačku dnevnog reda: Imenovanje novog sastava Savjeta za ekonomski 

razvoj Opštine Bijelo Polje.   

Petar Smolović: Obrazložio novi sastav Savjeta za ekonomski razvoj. Pitao da li članovi 

smatraju da je neko od istaknutih privrednika ili privrednica izostavljen i apelovao da članovi 

Savjeta predlože i druge privrednike/ce ukoliko smatraju da je potrebno. Predložio da u 

narednom periodu Hasan Ramović bude predsjednik Savjeta. Pitao da li su prisutni članovi 

saglasni sa prijedlogom. Prijedlog jednosglasno prihvaćen.  

Dao riječ Hasanu Ramoviću. 

Hasan Ramović: Pozdravio prisutne. Zahvalio se predsjedniku i članovima na ukazanom 

povjerenju, kazao da će u narednom periodu biti dosta tema koje treba obraditi i da će biti 

potrebna. Kazao da zbog privatnih obaveza možda neće moći u punom mandatu da obavlja 

funkciju predsjednika Savjeta. 

Petar Smolović: Zahvalio se na izlaganju. Dao na usvajanje prvu tačku dnevnog reda. 

Savjet jednoglasno usvojio prvu tačku dnevnog reda. 



 3 

 Prešao na drugu tačku dnevnog reda: Razmatranje nacrta Odluke o Budžetu Opštine 

Bijelo Polje za 2025. godinu. Dao riječ sekretarki za finansije Opštine Bijelo Polje. 

 

Alida Nuhodžić: Pozdravila prisutne. Obrazložila detalje Budžeta za 2025. godinu. Navela da 

je iznos Budžeta za 2025. godinu planiran na iznos od 25.471.000 €, što je za 19,66% više u 

odnosu na plan budžeta za 2024.godinu. Kazala da su sopstveni prihodi za 2025. godinu 

planirani u iznosu od 5.891.000,00 € ili 23,49% više od procjene ostvarenja u 2024.godini. U 

strukturi ukupnih primitaka spostveni prihodi učestvuju sa 11,35%. Zakonom ustupljeni prihodi 

se planiraju za 2025.godinu u iznosu od 7.880.000€ i u strukturi ukupnih prihoda učestvuju sa 

30,93%. 

 

 Petar Smolović: Kazao da je u prethodnom periodu urađeno dosta toga u pogledu ušteda i 

finansijske konsolidacije. Naveo da se Opština nije zaduživala i da je vraćeno oko 9 miliona evra 

kredita, da su smanjeni troškovi za telefone, gorivo, električnu energiju, kancelarijski materijal, 

da je podmlađen vozni park. Kazao da Opština Bijelo Polje najbolje stoji u Crnoj Gori po pitanju 

niskih poreza i taksi. Naveo da će naplata poreza ove godine biti veća, i da se planira na 116%. 

Kazao da će prema privredi Opština uvjek zauzeti stav da se dogovorom riješe poreska 

dugovanja a da se ne ide u automatsku blokadu.  

Rekao da su novim budžetom povećani iznosi podsticaja za poljoprivredu, preduzetništvo, a 

da je sa posebnom pažnjom tretirano pitanje nezaposlenih mladih i studenata. U tom pogledu 

duplirane su stipendije studentima sa 300 na 600 redovnim studentima, sa 400 na 800 evra 

studentima magistarskih studija, kao i studentima na doktorskim studijama.  

Kazao da pitanje zaštite životne sredine posebno tretirano ovim budžetom. Naveo da su 

sredstva za ovu namjenu uvećani za 70%. Naveo da su u 2024. godini u predškolskim 

ustanovama i javnim objektima obezbijeđeni prečišćivači vazduha, a to se planira i ubuduće. 

Naveo da Opština planira dalju kampanju podizanja svijesti građana o važnosti životne sredine, 

kao i o mogućnostima za uključivanje privrede u zelenu ekonomiju. U tom pogledu naveo da je 

najbolje i trajno rješenje uvođenje toplifikacije grada gdje već postoji interesovanje privatnih 

investitora iz Velike Britanije. Naveo da je realizovan projekat nabavke podzemnih kontejnera 

sa DOO “Komunalno Lim”, ukupno 20 kontejnera koji su postavljeni. Pitao da li neko od članova 

ima nešto da doda kada je u pitanju zaštita životne sredine i zelena ekonomija.  

 

Safet Franaca: Pozdravio prisutne. Postavio pitanje u vezi sa programima za podsticanje 

energetske efikasnosti i kazao da su najveći zagađivači u centru grada kotlarnice na ugalj koje su 

u sklopu javnih institucija. Pitao da li se isti kotlovi mogu zamijeniti sa kotlovima na pellet ili neki 

drugi izvor energenata. 
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Petar Smolović: Kazao da je Opština napravila popis zagađivača u Opštini. U proteklom 

period su ugrađeni filteri za prečišćivanje vazduha iz dimnjaka ključnih javnih institucija. Na 

osnovu mjerenja ustanovljeno je da nakon ugradnje filter ana zgradama Centra za kulturu, 

Tužilaštva i Osnovnog suda zagađenje smanjeno na 0,01 % a jedan takav filter košta 35.000 

evra. Naveo da su javne institucije poput Fonda PIO i Fonda zdravstva prešli na klime koje je 

Opština sponzorisala, škole su prešle na mazut da bi se koliko toliko smanjila zagađenost. Kazao 

da je pristalica prijedloga da se ugalj zabrani za širi dio grada, ali za sada nisu uvodili tu zabranu. 

Naveo da su parametri loši i da smo zajedno sa Pljevljima među najzagađenijim gradovima. 

Pitao da li ima još pitanja u pogledu Budžeta za 2025. godinu?  

 

Hasan Ramović: U vezi sa budžetom za 2025. godinu kazao da i dalje postoji centralizacija 

kada su u pitanju finansijska sredstva i veći udio budžeta koji se opredjeljuje sa državnog nivoa. 

Naveo da će se dobra klima za investiranje stvoriti kada tekuća budžetska potrošnja bude 

između 20-30 %, kada otplata duga bude svedena na nulu i kapitalni budžet veći. Kazao da je 

potrebno više decentralizacije prema lokalnim samoupravama. 

 

Goran Radović: Pozdravio prisutne. Kazao da je prilikom planiranja aktivnosti potrebno 

odrediti prioritete i da ne treba pretjerivati kada se definiše spisak projekata za narednu godinu 

koje treba realizovati. 

 

Sabina Ramović: Podravila prisutne. Pitala na šta se odnosi stavka subvencija kamata na 

stambene kredite koji se navodi u Bdužetu za 2025. godinu, i stavka Budžeta: “studentska 

nagrada 3. januar”? 

 

Petar Smolović: Kazao da se ta stavka odnosi na subvencije na stambene kredite za 

zaposlene do 2015. godine, a da svake godine nagrađuju najbolji studenti tokom manifestacije 

obilježavanja Dana opštine 3. januara. Pitao da li ima još pitanja po ovoj tački dnevnog reda ? 

Dao na usvajanje drugu tačku dnevnog reda.  

     Savjet jednoglasno usvojio drugu tačku dnevnog reda. 

 Prešao na treću tačku dnevnog reda: Razmatranje nacrta Programa uređenja prostora 

Opštine Bijelo Polje za 2025. godinu.   

Petar Smolović: Kazao da je u pogledu Programa uređenja prostora za 2025. godinu i 

kapitalnih projekata cilj da tokom 2025. godine bude puštena žičara ka Đalovića pećini u 

funkciju, i da postoje obećanja od strane Ministarstva da će od marta početi radovi na ovom 

projektu. Kazao da je potrebno povezati struju za pomoćne motore na drugom dijelu žičare, dok 

su glavni motori snabdjeveni strujom.  Što se tiče drugog projekta Ski centra Cmiljača naveo da 
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je trenutno najzahtjevnija izgradnja puta u dužini oko 15km, gdje je raspisan tender u 

vrijednosti od 14 miliona evra. Projekat obaloutvrde je u toku, radi se od novca donacije 

Svjetkse banke i građani će dobiti izlaz na rijeku. U oblasti sporta naveo da se gradi novi stadion 

uz pomoć FSCG, gdje je učešće Opštine 20 % ukupne investicije, koja iznosi oko 3.5 miliona evra. 

Kazao da su u toku takođe i radovi na rekonstrukciji atletske staze na gradskom stadionu, da je 

budžet za sport povećan za 20% u odnosi na prethodnu godinu a da će sve to da se reflektuje i 

na rezultate klubova. Završen je projekat izgradnje sportskih terena “Otoka”, a u toku je i 

priprema trim staze na Obrovu. Što se tiče najznačajnijih kapitalnih projekata naveo da je 

ovogodišnjim kapitalnim budžetom Vlade Crne Gore odobren projekat rekonstrukcije i 

proširenja saobraćanice kroz naselje Lješnica koji je takođe značajan. Naveo da u Opštini postoji 

ukupno 1200 km puteva a da je od toga 250 km asfaltirano, da se godišnje oko 20km novog 

puta asfaltira u skladu sa prioritetima mjesnih zajednica.  Naveo da je to malo i da je potrebno 

više sredstava za asfalitranje puteva. Kazao da za održavanje puteva svaku mjesnu zajednicu 

sleduje od 10-15.000 evra za ono što one odrede kao prioritet.  

Pitao da li sekretar Šahman ima nešto da doda po pitanju Programa uređenja prostora za 

2025. godinu? 

 

Haris Šahman: Pozdravio prisutne. Kazao da je predsjednik kroz svoj ekspoze pomenuo sve 

ključne djelove Programa uređenja prostora za 2025. godinu i da nema šta za dodati. 

 

Sabina Ramović:  Pitala predsjednika Opštine da li je nešto urađeno na projektu nastavka 

istražnih radnji na lokalitetu “Kisjele vode”, što je planirano u Planu kapitalnih investicija u 

iznosu od 200.000 evra? 

 

Petar Smolović: Zahvalio se na pitanju. Kazao da su istraživanja u prošlosti već rađena i da je 

pomenuto područije zaštićeno od gradnje, a rezervisano za izgradnju termalnih banja i hotelskih 

kompleksa termo mineralnih voda. U tim istraživanjima došlo se do 27° i do 480 m dubine. 

Kazao da se u tom pogledu čeka na dalja istraživanja koja nisu jeftina.  

 

Sabina Ramović: Pitala da li se dio oko bivšeg restorana na kisjelim vodama održava? 

 

Petar Smolović:  Naveo da je navedena lokacija u privatnom vlasništvu, i da je postojalo više 

pokušaja od strane Komunalnog preduzeća da se taj lokalitet očisti i sredi o trošku Opštine ali 

privatni vlasnici nisu dozvolili. Problematika oko tog pitanja treba da se riješi, pošto je firma na 

koju se vodi zemljište u stečaju.  

 

Anis Dobardžić: Pozdravio prisutne. Naglasio da svi projekti koji se planiraju i koji se realizuju 

treba da podstaknu mlade da ne odlaze iz Bijelog Polja jer je taj trend dosta prisutan. Naveo da 
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je potrebno na tom planu uraditi Strategiju ili model kako zadržati mlade ljude i podstaknuti 

one koji su otišli da se vrate u Bijelo Polje. Pohvalio manifestacije poput one koja se održavala 

tokom ljeta pod nazivom “Ljeto u mom gradu”. Naveo primjer izgradnje stambenih jedinica u 

Novom Pazaru povoljnih za ljude iz dijaspore i da bi na tom primjeru mogla da se ugleda i 

Opština Bijelo Polje kako bi podstakla naše ljude iz inostranstva da kupuju nekretnine u Bijelom 

Polju.  

 

Petar Smolović: Naveo da je trend migracija prisutan svugdje na Balkanu, a da se mora 

infrastruktura graditi. Međutim ni dobra infrastruktura ne garantuje ostanak mladih ljudi ako su 

plate niske u privatnom sektoru, potrebno je da privreda dođe do nivoa plate u EU tada mladi 

neće vidjeti interes da odlaze. Kazao da je to veoma kompleksno pitanje i da se uslovi za to 

moraju konstantno stvarati.  

U pogledu čistoće grada kazao da je Opština Bijelo Polje pomogla DOO “Vodovod Bistrica” i 

DOO “Komunalno Lim” sa opremom i vozilima. Doo “Komunalno Lim” trenutno ima 12 vozila 

opremljenih za čišćenje snijega. Osvrnuo se na tempo novih investicija domaćih investitora, 

pomenuo ključne investicije privatnog sektora u prethodnom periodu ali da svakako biznis zone 

trebaju dati više rezultata.  

 

Anis Dobardžić: Kazao da je veoma bitna marketinška promocija i kampanje koje će da 

privole naše ljude da više dolaze u Bijelo Polje. Kazao da je dobar primjer kako se to radi u 

Sloveniji, i da je potrebno stvoriti uslove kako bi naša dijaspora mogla investirati u Bijelo Polje.  

 

Hasan Ramović: U pogledu promocije privrede Bijelog Polja naglasio značaj Bjelopoljskog 

biznis foruma i da to treba nastaviti. Kazao da je potrebno jačati državni sistem i ustanoviti jasna 

pravila koja žive dugo mimo političkih promjena, jer investitori ne vide sigurnost za nove 

investicije nigdje na Balkanu. U tom pogledu predložio da se reafirmišu neki zaključci Savjeta iz 

prethodnog perioda.  

 

Petar Smolović: U pogledu promocije turizma i manifestacija u Bijelom Polju pohvalio 

manifestacije “Ljeto u mom gradu” i “Zimska bajka” koji se organizuju u Bijelom Polju. Naveo 

ključne detalje u vezi istih i kazao da će se nastaviti sa tom praksom.  

 

Dalibor Đogović: Pozdravio prisutne. Pitao predsjednika Opštine da li je u 2025. godini 

planirano povećanje lokalnih taksi, naknada ili poreza za privredu i građane? 

 

Petar Smolović: Kazao da što se tiče Opštinskih poreza, taksi i naknada nije planirano 

povećanje za 2025. godinu, osim ako se sa državnog nivoa ne poveća osnovica koju daje Zavod 

za statistiku za obračun poreza na nepokretnost. Kazao da po tom pitanju Opština ima najniže 
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poreze, da su skoro svi lokalni nameti privredi određeni do nivoa zakonskog minimuma. Takođe 

dodao da tokom 2025. godine nisu planirane izmjene i dopune prostorno-planske 

dokumentacije za teritoriju Opštine Bijelo Polje.  

 

Dalibor Đogović: Naveo da je razgovarao sa direktorom preduzeća “Paring servis Bijelo 

Polje” u vezi sa planiranim cijenama usluga tog preduzeća za narednu godinu. Dobio informaciju 

da tokom 2025. godine neće biti promjena cijena usluga tog preduzeća. 

 

Safet Franca: Pozdravio prisutne. Kazao da je ove godine za konkretno njegov hotel u centru 

grada stigao dosta veći račun za porez na nepokretnosti nego prethodnih godina. Naveo da mu 

je iz opštinske službe za naplatu objašnjeno da je ove godine uzeta obračunska vrijednost ne 

putem knjigovodstvene vrijednosti nego na osnovu osnovice koju određuje Monstat CG, a na 

osnovu toga mu je ukupan porez porastao 3 puta više. Smatra da je to previše za Bijelo Polje.  

 

Petar Smolović: Kazao da nije u toku sa konkretnim slučajem. Predložio članu Savjeta da 

organizuju poseban sastanak sa predstavnicima Uprave javnih Prihoda Opštine i da sagledaju 

mogućnost utvrđivanja druge osnovice za obračun poreza na nepokretnosti. Dao instrukcije da 

se sastanak zakaže u narednim danima nakon novgodišnjih praznika. 

 

Hasan Ramović: Saglasan da su osnovice za naplatu poreza visoke i nerealne, dok su stope 

poreza najmanje u Bijelom Polju u odnosu na ostatak Crne Gore. 

 

Sabina Ramović: Pitala na šta se odnosi projekat rekonstrukcije cjevovoda u Nedakusima? 

 

Marko Bulatović: Pozdravio prisutne. Kazao da je u pitanju projekat koji se realizuje u naselju 

Trumbarine a odnosi se rješavanje pitanja vodosnabdijevanja određenih kuća koje gravitiraju u 

tom područiju. 

 

Petar Smolović: Zahvalio se na pitanjima. Pitao da li ima još komentara na Program uređenja 

prostora i spisak kapitalnih projekata za 2025. godinu? Dao na usvajanje treću tačku dnevnog 

reda. 

Savjet jednoglasno usvojio treću tačku dnevnog reda. 

 

 Prešao na četvrtu tačku dnevnog reda: Pijedlog izmjena cijena usluga peduzeća DOO 

Komunalno Lim i DOO Vodovod Bistrica Bijelo Polje za 2025. godinu. Dao riječ predstavniku 

DOO “Vodovod Bistrica” Marku Bulatoviću. 

 



 8 

 Marko Bulatović: Kazao da se cijene usluga vodosnabdijevanja formiraju u skladu sa 

Zakonom o komunalnim djelatnostima, tarifnim modelima i metodologiji Regulatorne agencije 

Crne Gore svake godine. Prezentovao Analizu efekata planiranih izmjena na prihode budžeta i 

troškove poslovanja privrede. Naveo da je za 2025. godinu donijeta Odluka o utvrđivanju cijena 

usluga za javno vodosnabdijevanje prema kojoj su izjednačene cijene vode za fizička i pravna 

lica i iznosiće 0,6532 evra po m³, dok za odvođenje otpadnih voda ta cijena će biti 0,4597 evra 

po m³. Preduzeće je dobilo saglasnost Regulatorne agencije na utvrđenu cijenu i ista je upućena 

SO Bijelo Polje na usvajanje. Kazao da je u Opštini Bijelo Polje cijena vode među najnižim 

cijenama u Crnoj Gori. 

 

Petar Smolović: Saglasan da je ovo izjednačavanje donijelo korist za pravna lica, međutim 

cijena za fizička lica je puno porasla i pitao zbog čega je to tako? Kazao da nije za povećanje 

cijena za fizička lica ali podržava smanjenje cijena za pravna lica. Kazao da je uvidom u bilanse 

stanja DOO Vodovod Bistrica utvrdio da je rashodna strana uvećana za 300.000 evra za plate 

zaposlenim shodno važećim zakonskim propisima.  

 

Marko Bulatović: Kazao da je došlo do povećanja troškova na rashodnoj strani i to najviše za 

rashodni materijal, dok su plate povećane za oko 25 % u skladu sa granskim kolektivnim 

ugovorom.  

 

Petar Smolović: Predložio da DOO Vodovod Bistrica mora uzeti u obzir one građene koji su 

socijalno ugroženi, nezaposleni ili lica sa posebnim potrebama. Kazao da će uputiti prijedlog 

direktoru Vodovoda da za 4 200 najugroženijih građana bude uračunat popust na cijenu vode i 

da je to vjerovatno jedini primjer u Crnoj Gori da će Opština intervenisati za najugroženije 

građane kada je u pitanju cijena vode. Dodao da suština ove mjere jeste da se za pomenute 

najugroženije građane neće povećavati cijena vode.  

 

Savjet saglasan sa navedenim prijedlogom predsjednika Opštine.  

 

Petar Smolović: Pitao da li ima još komentara. Nije bilo dodatnih pitanja. Dao riječ 

predstavniku DOO Komunalno Lim Radenku Vujoševiću da obrazloži cijene usluga tog preduzeća 

za 2025 godinu. 

 

Radenko Vujošević: Pozdravio prisutne. Kazao da u radu svakog preduzeća povećanje 

troškova dovodi do povećanja cijene pružanja usluga. Naveo da je povećanje zarada zaposlenim 

u komunalnim preduzećima mimo volje poslodavaca i osnivača uvećalo troškove preduzeća 

samo po tom osnovu za 530 000 evra. Prezentovao Analizu efekata planiranih izmjena na 

prihode Budžeta i troškove poslovanja privrede. 
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Kazao da je trenutna cijena za fizička lica 9 centi koja po Zakonu može da bude uvećana do 

23 centa, a da je odluka DOO Komunalno Lim da dođe do postepenog uvećanja cijena u 

narednom periodu. Kazao da će u svim komunalnim preduzećima doći do povećanja cijena 

usluga, u nekim opštinama čak do 160%. Kazao da nove cijene nisu volja Komunalnog 

preduzeća, već da je to prouzrokovano od onih koji su donijeli akte koji utiču na uvećanje cijena.   

Naglasio da pravnim licima za sada neće biti povećane cijene u 2025. godini jer je u toku 

izrada nove zakonske regulative i metodologije utvrđivanja cijena, pa može da se desi da dođe i 

do smanjenja cijena za pravna lica, ali se trenutno ne zna kada će to biti.  

 

Petar Smolović: Kazao da je pohvalno da cijene usluga DOO Komunalno Lim za pravna lica 

neće biti uvećane. Rekao da je važno da preduzeća opravdaju građanima i privredi svako 

uvećanje cijena jer građani očekuju da se popravi usluga komunalnog preduzeća ako će se 

uvećavati cijena odvoženja otpada. Apelovao da o tom povedu računa i jedno i drugo preduzeće 

inače neće biti opravdano uvećanje cijena usluga. Pitao da li ima pitanja po ovom osnovu? Dao 

na usvajanje četvrtu tačku dnevnog reda.  

Savjet jednoglasno usvojio četvrtu tačku dnevnog reda. 

  

Petar Smolović: Prešao na petu tačku dnevnog reda: Prezentacija Analize strukture i 

aktivnosti poslovnih subjekata registrovanih na teritoriji Opštine Bijelo Polje i Anketa privrednih 

subjekata za 2024. godinu. Dao riječ Daliboru Đogoviću, šefu Kancelarije za lokalni ekonomski 

razvoj. 

 

Dalibor Đogović: Kazao da je tokom 2024. godine Kancelarija za lokalni ekonomski razvoj 

pratila stanje u privredi i ekonomske parametre koji mogu bliže ukazati na pozitivne odnosno 

negativne trendove kada je u pitanju razvoj privrede u Bijelom Polju. Shodno tome na osnovu 

dostupnih podataka i prikupljenih informacija prezentovana je Analiza strukture i aktivnosti 

poslovnih subjekata registrovanih na teritoriji Opštine Bijelo Polje, a data je i informacija o 

rezultatima anketiranja privrednih subjekata koju je sprovela KLER kancelarija u periodu od 

novembra do kraja decembra 2024. godine. Kazao da je Opština Bijelo Polje pristupila procesu 

BFC SEE recertifikacije i da uspješno realizuje taj proces.  

Pitao prisutne članove Savjeta za ekonomski razvoj da li smatraju da postoje određena 

deficitarna zanimanja u Opštini Bijelo Polje, a da je shodno tome potrebno uputiti inicijativu za 

izmjene obrazovnih profila u srednjim školama/fakultetima na teritoriji Opštine Bijelo Polje? 

 

Goran Radović: Kazao da su generalno za drvnu industriju potrebni radnici koji su 

osposobljeni da rukuju šumskom mehanizacijom, mehaničari kao i radnici u primarnoj preradi 

drveta. 
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Anis Dobardžić: Kazao da je jako važno da u Bijelom Polju postoji adekvatna kampanja koja 

treba da zadrži mlade ljude i privuče strane i domaće turiste da dolaze u Bijelo Polje. U tom 

pogledu je značajno da fakulteti koji postoje u Bijelom Polju tu i ostanu, jer na taj način mladi ne 

bi morali ići ka Podgorici i drugim gradovima ako žele upisati visoke škole. 

 

Hasan Ramović: Složio se sa navedenim. Kazao da je greška što se odjeljenje Univerziteta 

Crne Gore- Pravni fakultet u Bijelom Polju ugasio i što nije bilo dovoljno podrške sa državnog 

nivoa da on tu nastavi sa radom. Takođe predložio da bi, ukoliko Opština Bijelo Polje želi da 

razvija turizam i poljoprivredu kao svoje najznačajnije grane, potrebno bilo uvesti odsjek za 

organsku proizvodnju na poljoprivrednom fakultetu u Bijelom Polju jer je više puta tokom 

sjednica Savjeta pomenuto da postoji značajan broj organskih proizvođača na našoj teritoriji 

koji treba da imaju više znanja u toj oblasti. Isto se odnosi i na oblast turizma jer u Bijelom Polju 

postoji ogromni potencijal za razvoj turizma, a ne postoji odsjek visokog obrazovanja iz oblasti 

ugostiteljstva, hotelijerstva i turizma. Nekada je postojao fakultet za turizam na privatnom 

fakultetu “Mediteran” u Bijelom Polju, ali se isti ugasio prije desetak godina.   

 

Savjet saglasan sa navedenim prijedlozima i nalaže Kancelariji za lokalni ekonomski razvoj da 

dodatno sagleda analize Zavoda za zapošljavanje u vezi sa ponudom i tražnjom radne snage na 

tržištu rada u Bijelom Polju i da, ukoliko se ukaže potreba, uputi inicijativu prema Ministarstvu 

obrazovanja za uvođenje novih obrazovnih profila u Bijelom Polju u skladu sa prioritetnim 

razvojnim granama koje su definisane Strateškim planom razvoja Opštine Bijelo Polje. 

 

Dalibor Đogović: Zahvalio se na odgovorima. Kazao da će KLER kancelarija pripremiti Analizu 

potreba privrede za radnom snagom i da će na osnovu nje svakako biti moguće preciznije 

utvrditi da li je potrebno uputiti inicijativu za uvođenje novih obrazovnih profila na teritoriji 

Opštine Bijelo Polje. 

 

Petar Smolović: Zahvalio se na izlaganju. Pitao da li ima još pitanja na izlaganje šefa 

Kancelarije za lokalni ekonosmski razvoj? Dao na usvajanje petu tačku dnevnog reda. 

 

Savjet jednoglasno usvojio petu tačku dnevnog reda. 

 

 Prešao na šestu tačku dnevnog reda: Razmatranje Izmjena i dopuna Plana kapitalnih 

investicija za period 2024-2026. godinu. Dao riječ menadžeru Opštine Fahrudinu 

Begoviću. 
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Fahrudin Begović: Pozdravio prisutne. Čestitao na konstituisanju novog sastava Savjeta za 

ekonomski razvoj. Prezentovao Izmjene i dopune Plana kapitalnih investicja Opštine Bijelo Polje 

za period 2024-2026. godine. Kazao da je Koordinacioni tim za praćenje Plana kapitalnih 

investicija donio odluku da je potrebno dopuniti postojeći Plan kapitalnih investicija Opštine 

Bijelo Polje i ujedno ažurirati podatke o projektima koji su predviđeni u periodu od 2022-2026. 

godine. Tom prilikom utvrđeno je da su se planirani iznosi za realizaciju određenih projekata 

uvećali, odnosno da nisu uvršteni određeni lokalni projekti i projekti opštinskih komunalnih 

preduzeća, kao ni projekti nabavke potrebne mehanizacije i tekućeg održavanja infrastrukture. 

Kazao da je Planom predviđeno ukupno oko 61 milion evra za realizaciju svih projekata što je 

dosta ambiciozno, da se nada da će u periodu od 2024-2026. god. biti veće realizacije ovog 

Plana nego što je to bio slučaj u prethodne dvije godine. Istakao kao jedan od najznačajnijih 

projekata izgradnju druge petlje autoputa za isključenje za Bijelo Polje, kao i planiranu izgradnju 

Regionalnog centra za upravljanje otpadom. Kazao da je novi Plan kapitalnih investicija u formi 

Prijedloga već predat SO Bijelo Polje i da se očekuje njegovo usvajanje. 

 

Petar Smolović: Zahvalio se na izlaganju. Kazao da je veoma važno što je Opština pristupila 

projektu BFC SEE sertifikacije i da je kao rezultat toga Opština postigla značajan napredak u 

odnosu na period prije dobijanja sertifikata.  Kazao da je u prethodnom izlaganju već dao 

detalje o pojedinačnim kapitalnim projektima koji se takođe nalaze i u priloženom Planu 

kapitalnih investicija za period 2024-2026. godine i pitao da li neko ima komentar na ovaj Plan. 

Članovi Savjeta nisu imali sugestije na Izmjene i dopune Plana kapitalnih investicija za period 

2022-2026. godine.  

Dao na usvajanje šestu tačku dnevnog reda. Savjet jednoglasno usvojio Izmjene i dopune 

Plana kapitalnih investicija za period 2024-2026. godine. 

 Prešao na sedmu tačku dnevnog reda: Ostale teme. Pitao da li neko od članova želi da 

kandiduje novu temu u okviru ove tačke. Nije bilo novih prijedloga. 

Zahvalio se prisutnima. Konstatovao da je Savjet obradio sve tačke dnevnog reda i poželio 

srećne predstojeće praznike članovima Savjeta.  

Sjednica završena u 14.30h. 
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Zaključci sa XXIV sjednice Savjeta za ekonomski razvoj : 

 

1. Na konstitutivnoj sjednici imenovan novi sastav Savjeta za ekonomski razvoj Opštine 

Bijelo Polje i jednoglasnom odlukom članova izabran predsjednik Savjeta; 

2. Savjet jednoglasno usvojio nacrt Odluke o Budžetu Opštine Bijelo Polje za 2025. godinu i 

predložio njegovo usvajanje na skupštini Opštine; 

3. Savjet jednoglasno usvojio nacrt Programa uređenja prostora Opštine Bijelo Polje za 

2025. godinu i predložio njegovo usvajanje na skupštini Opštine; 

4. Savjet upoznat sa Pijedlogom izmjena cijena usluga peduzeća DOO “Komunalno-Lim 

Bijelo Polje” i dao saglasnost na upućivanje istog skupštini Opštine; 

5. Savjet upoznat sa Pijedlogom izmjena cijena usluge vodosnabdijevanja preduzeća DOO 

“Vodovod Bistrica Bijelo Polje” za 2025. godinu i dao saglasnost na upućivanje istog 

skupštini Opštine;  

6. Savjet upoznat sa informacijom da neće doći do povećanja cijena usluga preduzeća DOO 

“Parking servis Bijelo Polje” za 2025. godinu;   

7. Savjet jednoglasno prihvatio prijedlog predsjednika Opštine da za najugroženije građane 

bude uračunat popust na cijenu vode i predložio da se isti uputi preduzeću DOO 

“Vodovod Bistrica Bijelo Polje”. 

8. Savjet upoznat sa planiranim finansijskim sredstvima u Budžetu Opštine za 2025. godinu 

za oblast zaštite životne sredine kao i o planiranim aktivnostima na promociji zelene 

ekonomije. 

9. Savjet upoznat sa Analizom strukture i aktivnosti poslovnih subjekata registrovanih na 

teritoriji Opštine Bijelo Polje kao i sa rezultatima Ankete privrednih subjekata za 2024. 

godinu; 

10. Savjet jednoglasno usvojio nacrt Izmjena i dopuna Plana kapitalnih investicija za period 

2024-2026. godinu i predložio njegovo usvajanje na skupštini Opštine;  

11. Savjet informisan da tokom 2025. godine nije planirano povećanje/smanjenje ili 

uvođenje novih lokalnih poreza, taksi i naknada, kao ni izmjena u prostorno-planskoj 

dokumentaciji Opštine Bijelo Polje. 

Zapisnik sastavio :                      Predsjednik Savjeta : 

Dalibor Đogović                    Hasan Ramović 

_______________________                                                                    ______________________ 

      


